
Protokół Nr 177
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 30 września 2021r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 11 45
• Posiedzenie otworzył Z-ca

PrzewodniczącegoZarządu - Pan Wiesław Skowron witając Członków Zarządu

oraz zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli:

• Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron,

• Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa,

• Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik,

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Wicestarosta zaproponował następujący porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu Nr 174 posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich.

3. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:
a) uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Urzędu

Pracy w Końskich,

b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 rok,
c) zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu finansowego rachunku

dochodów wydzielonego dla środków z Funduszu Przeciwdziałania

COVID-19 w ramach Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych na
2021 rok.

4. Rozpatrzenie wniosków w sprawach:
a) II Liceum Ogólnokształcącego w Końskich z prośbą o udzielenie

wsparcia finansowego w kwocie 3 000 zł w związku z aplikacją do
kolejnej edycji Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa,

b) Zespołu Szkół Ponadpodstawowych nr l w Końskich dotyczący

zabezpieczenia środków w kwocie 15 000 zł na zakup wykładziny

zabezpieczającej podłogę sali gimnastycznej.
5. Sprawy różne.
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Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron zapytał, czy są

uwagi do treści zaproponowanego wyżej porządku obrad.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez Pana Wicestartarostę.

Zarząd bez uwag przyjął protokółNr 174 posiedzenia Zarządu Powiatu.

Ad.3
a) Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich - Pan Jacek Werens

przedstawił projekt uchwały Zarządu w sprawie uchwalenia Regulaminu
Organizacyjnego Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich. Omówił

proponowane zmiany. Stwierdził, że w schemacie organizacyjnym został

dodany Zespół ds. obsługi pracodawców. W wykazie stanowisk
zwiększono liczba etatów z 52 na 55, w tym dwa etaty w Centrum
Aktywizacji Zawodowej, l etat w Dziale Organizacyjno
Administracyjnym i Kadr - pomoc administracyjna.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik zapytał, czy propozycja
zwiększonej liczby etatów związana jest z zatrudnianiem obcokrajowców.

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich - Pan Jacek Werens
odpowiedział, że obowiązki związane z zatrudnianiem obcokrajowców
przechodzą z Województwa do Powiatowych Urzędów Pracy, ale PUP realizuje
także dodatkowe zadania wynikające z ustawy COVID.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz zapytała, czy przepisy prawa
związane z obsługą zatrudnienia obcokrajowców już weszły w życie, czy
wchodzą w życie od nowego roku. Podkreśliła, że ma to znaczenie dla projektu
budżetu powiatu na 2022 rok.

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich - Pan Jacek Werens
odpowiedział, że wchodzą w życie od nowego roku, ale w związku z
realizowanymi zadaniami COVID braki kadrowe odczuwalne są już teraz.

Innych uwag nie było.
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 9112021 w przedmiotowej sprawie.

b) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiłaprojekt uchwały
Zarządu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 rok.

Stwierdziła, że przedmiotowy projekt zakłada zwiększenie dochodów

budżetowych o kwotę 48 776 zł w związku z otrzymaniem dotacji celowej
na zadania zlecone z zakresu administracji rządowej oraz wnioski:
Specjalnego Ośrodka Szkolno Wychowawczego w Baryczy

o zwiększenie planu finansowego o kwotę 50000 zł na zakup pomocy
dydaktycznych i Zespołu Szkół Ponadpodstawowych nr 1 w Końskich

o zwiększenie planu finansowego o kwotę 3O000 zł na usunięcie awarii
klimatyzatorów w szkole.

Po omówieniu w/w projektu uchwały Zarząd me uwzględnił wniosku
SOSW w Baryczy.

Z-ca Przewodniczącego Pan Wiesław Skowron ogłosił

piętnastominutową przerwę w obradach (od godz.l Z" do godz. 1230) w celu

naniesienia przez Panią Skarbnik zmian w projekcie uchwały Zarządu.

O godz l ż '? wznowiono obrady.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 9212021 w sprawie zmian
w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 rok.

c) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewiczprzedstawiłaprojekt uchwały

Zarządu w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu
finansowego rachunku dochodów wydzielonego dla środków z Funduszu
Przeciwdziałania COVID-19 w ramach Rządowego Funduszu Inwestycji

Lokalnych na 2021 rok. Oznajmiła, że ustawa "covidowa" zobowiązuje

powiat do opracowania planu. Powiat taki plan posiada. Omówiła

proponowane zmiany. Oznajmiła, że polegają na korekcie planu w poz. od
nr 1 do nr 12 w zakresie zmniejszenia wkładu własnego w realizację zadań

na drogach powiatowych oraz na dopisaniu trzech nowych zadań

drogowych, są to zadania w pozycjach 13, 14, 15.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 93/2021 w przedmiotowej sprawie.

Ad. 4
a) Z-ca Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego w Końskich - Pani Joanna

Fomal przedstawiła wniosek o udzielenie wsparcia finansowego w kwocie
3 000 zł w związku z aplikacją do kolejnej edycji Narodowego Programu
Rozwoju Czytelnictwa. Poinformowała, że szkoła ma szansę na otrzymanie
dofinansowania w wysokości 15 000 zł z przeznaczeniem na doposażenia

biblioteki szkolnej.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zapytał, czy szkoła bierze udział

w ogólnopolskim programie .Polska czyta".

Z-ca Dyrektora II Liceum Ogólnokształcącego w Końskich - Pani Joanna
Fornal odpowiedziała, że trzy lata temu w ramach programu odczytywano
"Wesele" St. Wyspiańskiego. Obecnie, z uwagi na pandemię uczniowie
nagrywają krótkie filmiki, ostatnio fragmenty "Moralności Pani Dulskiej", które
zamieszczane są na stronach internetowych. Zapewniła, że na pewno
w najbliższej edycji programu .Polska czyta" szkoła weźmie udział.

Innych uwag nie było.

Zarząd pozytywnie rozpatrzył wniosek II Liceum Ogólnokształcącego

w przedmiotowej sprawie.

b) Dyrektor Zespołu Szkół Ponadpodstawowych nr 1 w Końskich - Pani
Beata Jakubowska przedstawiła wniosek dotyczący zabezpieczenia
środków w kwocie 15 000 zł na zakup wykładziny zabezpieczającej

podłogę sali gimnastycznej. Oznajmiła, że w związku z organizowanymi
w szkole uroczystościami konieczne jest zabezpieczenie podłogi.

Przypomniała, że na sali gimnastycznej została wymieniona podłoga

z nawierzchnią przeznaczoną do użytkowania jedynie w obuwiu
sportowym. Inne obuwie może zniszczyć nową nawierzchnię. Przedstawiła

ofertę zakupu wykładziny zabezpieczającej powierzchnię podłogi, która
byłaby rozwijana przed wszelkiego rodzaju uroczystościami. Dodała, że

wózek do przewozu wykładziny szkoła zorganizuje we własnym zakresie.
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Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz stwierdziła, że musi mieć
obraz sytuacji finansowej w szkołach.

Dyrektor Zespołu Szkół Ponadpodstawowych nr 1 w Końskich - Pani
Beata Jakubowska poinformowała, że okres oczekiwania na dostawę wynosi
6 tygodni.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa stwierdził, że jeżeli sala
gimnastyczna ma być wykorzystywana w inny sposób to zakup wykładziny

zabezpieczającej podłogę jest nieodzowny.

Zarząd jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył wniosek szkoły.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Z-ca Przewodniczącego

Zarządu o godz. 1250 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka

.......................~ .

Podpisy Członków Zarządu:

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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